
PROTOKÓŁ  Nr  IV / 2015 

sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

odbytej w dniu  19 lutego 2015 roku 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr III/14 sesji odbytej w dniu 30.12.14 r.  
6. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr III/8/14 Rady Gminy 

Miedziana Góra z dnia 30.12.2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 
rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 
Miedziana Góra na lata 2015 – 2021. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego i 
podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze zakupu działki nr 
635/2 obręb 4 Ćmińsk Rządowy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze gminnej w miejscowości 
Kostomłoty Pierwsze gm. Miedziana Góra (ul. Stadionowa). 

15. Sprawy różne. 
16. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
17. Zapytania i wolne wnioski. 
18. Zakończenie sesji. 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 10.15 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Miedzianej Górze. 

Obecni według załączonych list obecności, załączniki od nr 1 do nr 3 do protokołu. 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk otworzył IV sesję Rady Gminy nowej 
kadencji. Następnie powitał imiennie gości zaproszonych – senatora Krzysztofa Słoń, radnych 
powiatu kieleckiego Zdzisława Zapałę i Roberta Kaszubę; Radnych, Sołtysów, Wójta, 
Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy,  Kierowników referatów Urzędu Gminy i jednostek 
organizacyjnych gminy; p.Prezes, Trenerów i Zawodników LUKKS oraz wszystkie inne 
osoby obecne na sesji. 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
na sesji jest obecnych 15 radnych. Stwierdził, że obrady Rady Gminy są prawomocne. 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że zgodnie z listą obecności 
w dniu dzisiejszym sekretarzem obrad powinien być radny Karczewski Marcin, który wyraził 
zgodę. W związku z brakiem głosów przeciwnych poddał pod głosowanie wybór sekretarza 
obrad. 
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         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.                   
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy wybrała sekretarza obrad radnego Karczewskiego Marcina. 

Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Spytał, czy są inne propozycje? W związku z 
brakiem wniosków poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem ww. porządku obrad? 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek obrad jak na stronie 1. 

Ad. 5.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że protokół nr III/14 sesji w  
dniu 30.12.14 r. był opublikowany na stronie BIP Gminy jak również były wyłożony w sali 
obrad na godzinę przed rozpoczęciem obrad celem zapoznania się. Spytał, czy Radni mają 
uwagi? W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołów. 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokół sesji. Następnie przed przystąpieniem do kolejnego punktu 
porządku obrad udzielił głosu P. Prezes Ludowego Uczniowskiego Katolickiego Klubu 
Sportowego Miedziana Góra. 
Prezes LUKKS Agnieszka Tatar-Paździerz podziękowała za umożliwienie wystąpienia na 
sesji Rady Gminy, przedstawiła zawodników i ich rodziców, trenerów i zarząd Klubu. 
Powiedziała m.in. jest to prężny Klub, rodzice zawodników są zaangażowani w promocję 
klubu jak i Gminy. Przedstawiła odbyte imprezy w ostatnim czasie oraz sukcesy odniesione 
przez Klub. Podziękowała za wsparcie Gminy. Zarząd Klubu i rodzice dzieci bez wsparcia 
Gminy nie zdołają zrealizować wszystkich zadań. Poprosiła o wsparcie finansowe ze strony 
Gminy. Poprosiła Wójta i Radnych o wzięcie pod uwagę chęci dzieci i ich rodziców oraz 
trenerów i wsparcie działań. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział m.in. dotychczasowe działania pokazały, że 
zależy nam na tym, żeby te zainteresowania rozwijały się. Były już rozmowy w sprawie 
wsparcia i na pewno będziemy wspierać. Widać efekty działań Klubu, rodziców i trenerów. 
Zapewnił, że mogą liczyć na wsparcie Gminy. Życzył sukcesów w dalszej działalności, 
będziemy w kontakcie, co do wsparcia działań. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zapewnił, że Radni i Gmina będą 
wspierać działania Klubu. Następnie udzielił głosu dla Senatora Krzysztofa Słonia. 
Senator Krzysztof Słoń powiedział, że chciałby poruszyć sprawę dotyczącą szkoły w 
sąsiedniej gminie Zagnańsk, a konkretnie Gimnazjum w Kajetanowie. Pan Dyrektor pisze do 
różnych instytucji o wsparcie finansowe tej placówki. Na terenie gminy Zagnańsk nie ma 
wystarczającej ilości dzieci niepełnosprawnych i dlatego jest apel do gmin ościennych o 
pomoc, żeby placówka nie została zlikwidowana. W imieniu Społecznego Komitetu poprosił 
o zaangażowanie się, bo jest szansa, żeby była placówka integracyjna. Chodzi o 
rozpropagowanie tej sprawy. Druga sprawa to jest związana z KOF – podziękował za 
włączenie się w akcję. Odniósł się do sprawy Karty Dużej Rodziny – w niektórych gminach 
funkcjonują gminne KDR. Byłoby dobrze, żeby nie tylko łączyła nas ogólnopolska 
inicjatywa. Chodzi o to, żeby dzieci z rodzin wielodzietnych z naszego obszaru mogły 
korzystać z tej inicjatywy. Każda Gmina ma pewne możliwości do stworzenia warunków i 
prowadzenia działań Karty Dużej Rodziny. Poprosił o zaangażowanie i zrozumienie tej 
sytuacji. Podziękował za zaproszenie na sesję i umożliwienie wystąpienia.  
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk podziękował Senatorowi za wystąpienie i 
zwrócił się z pytaniem, czy z sali obrad są pytania do Senatora. W związku z brakiem pytań 
do Senatora kontynuując obrady udzielił głosu Pani Goraj Bernardzie mieszkance sołectwa 
Kostomłoty Pierwsze. 
Pani Goraj Bernarda powiedziała, że zostały złożone postulaty do Radnych od 
mieszkańców sołectwa Kostomłoty Pierwsze i nie ma żadnej odpowiedzi. Spytała, czy będzie 
odpowiedź na złożone postulaty? Podczas debaty publicznej były zgłoszone postulaty i czy 
będzie odpowiedź? Kolejna sprawa to chciałaby zapoznać się z treścią porozumienia 
zawartego z IKEĄ, podpisanego przez poprzedniego wójta. Spytała, czy zostały ujawnione 
dla innych osób, po za pracownikami Urzędu dane osobowe osób, które kierowały postulaty? 
Ujawnienie danych osobowych byłoby naruszeniem ustawy o ochronie danych osobowych. 
Stwierdziła, że nikt nie zajmuje się sprawami mieszkańców Kostomłotów Pierwszych ul. 
Kieleckiej. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że postulaty zostały 
przekazane radnym. Zapewnił, że udzieli odpowiedzi na piśmie. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  odpowiedział, że nic nie wiadomo o podpisaniu takiego 
porozumienia, bo go nie ma. W działania dot. udzielenia odpowiedzi na postulaty był 
wtajemniczony urbanista. Nie nastąpiło ujawnienie danych osobowych dla osób trzecich, po 
za pracownikami Urzędu. Jeżeli chodzi o postulaty zgłoszone na debacie publicznej w dniu 
dzisiejszym została udzielona odpowiedź. 
Radny Korczyński Marian  – padło stwierdzenie, że nikt nie zajmuje się sprawami 
mieszkańców ul. Kieleckiej. Postulaty były skierowane do 13 radnych pominięto moją osobę i 
radnego Marcina Karczewskiego. Mimo to zrobił sobie ksero postulatów, żeby wiedzieć jakie 
postulaty zgłaszają mieszkańcy. 
 
Ad. 6.                                                                                                                    
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  przedstawił sprawozdanie z działalności za okres od  
31.12.14 r. do dnia 19.02.15 r., które stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W związku z 
pytaniami rozszerzył punkty zawarte w sprawozdaniu dot. usytuowania ronda na drodze 
krajowej Kostomłoty Pierwsze z związku z planowaną budową centrum handlowego – 
przepisy nie pozwalają na inne usytuowanie; będą podjęte działania w celu 
zsynchronizowania świateł w Kostomłotach Drugich; chciałby ruszyć tematy, które 
zakończyły się fiaskiem jak np. rozbudowa sieci gazowej.  
               W związku z pytaniami radnych przedstawili się Zastępca Wójta Jarosław Wałek i 
redaktor „Głosu Miedzianej Góry” Łukasz Sokołowski. 
Senator Krzysztof Słoń obiecał wesprzeć starania o zakup samochodu do przewozu osób 
niepełnosprawnych oraz wprowadzenia zmian w kursowaniu linii nr 32. 
 
Nastąpiła przerwa w obradach  godz. 11.30 do 11.50. 
Po przerwie na salę obrad nie wróciła radna Modrzejewska Bożena. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekty uchwał będące w 
porządku obrad były omówione na posiedzeniu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji 
Gminy oraz Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy w dniu 17 lutego 2015 r.  
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk omówiła wprowadzane zmiany w budżecie gminy na 
2015 r., zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale nr III/8/14 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 30.12.2014 
r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 rok  wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
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                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr IV/16/15 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
               
Ad. 8. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk omówiła zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 
gminy na lata 2015 – 2021 zgodnie z objaśnieniami zawartymi w  załączniku nr 3 do projektu 
uchwały. Poprosiła o podjęcie uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2015 – 2021 wraz 
z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr IV/17/15 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie poboru podatków i wyznaczenia inkasentów omówiono na posiedzeniach Komisji w 
dniu 17.02.br. i ustalono prowizję w dotychczasowej wysokości 12 % . Spytał, czy są inne 
propozycje? W związku z brakiem wniosków poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości od osób 
fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
           Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr IV/18/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
Na salę obrad wróciła radna Bożena Modrzejewska. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi omówiono na 
posiedzeniach Komisji w dniu 17.02.br. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem pytań 
poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr IV/19/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi omówiono na posiedzeniach Komisji w dniu 17.02.br. Spytał, czy trzeba 
doprecyzować? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr IV/20/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i wyznaczenia inkasentów 
omówiono na posiedzeniach Komisji w dniu 17.02.br. Wynagrodzenie za inkaso ustalono w 
wysokości 7 % od sumy kwot zainkasowanych. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem 
pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 
wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr IV/21/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze zakupu działki nr 635/2 w Ćmińsku 
Rządowym omówiono na posiedzeniach Komisji w dniu 17.02.br. Spytał, czy są pytania? 
Radna Modrzejewska Bożena zwróciła się do Wójta, czy jest możliwość prowadzenia 
rozmów i zakupu tej działki jeszcze w tym roku? Może w negocjacjach uda się obniżyć cenę. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział, że podejmiemy działania w tym kierunku. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że Rada Gminy powinna być 
poinformowana o efektach negocjacji. Następnie poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie w drodze zakupu działki nr 635/2 obręb 4 Ćmińsk Rządowy.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr IV/22/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że na poprzedniej sesji był 
projekt uchwały w sprawie nazwy ulicy w Kostomłotach Pierwszych – ulica Letnia. Rada 
Gminy nie podjęła uchwały. W dniu dzisiejszym jest projekt uchwały i chodzi o tą samą 
drogę, ale jest nazwa ul. Stadionowa. Czy są pytania w tej sprawie. W związku z brakiem 
pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy drodze gminnej w miejscowości Kostomłoty Pierwsze gm. Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr IV/23/2015 w ww. sprawie, która wraz z załącznikiem graficznym 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk przypomniał o opracowaniu planów 
pracy komisji na 2015 rok, bo na następnej sesji będzie punkt porządku obrad dot. 
zatwierdzenia planów pracy komisji. Przekazano radnym projekt strategii rozwoju gminy 
celem zapoznania się i przekazania uwag do Zastępcy Wójta. W czasie wyborów sołtysów był 
krytykowany statut sołectw. W związku z tym przekazano radnym i sołtysom statut sołectwa 
z proponowanymi zmianami. Poprosił o zajęcie się tą sprawą tak radnych jak i sołtysów, żeby 
uregulować niektóre zapisy i uchwalić statuty jeszcze w 2015 roku. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział, że odbyło się spotkanie z nowo wybranymi 
sołtysami na którym wręczono zaświadczenia o wyborze. W dniu dzisiejszym będzie 
wręczenie legitymacji dla dziewięciu sołtysów, ponieważ jeszcze jeden sołtys nie przekazał 
zdjęcia do legitymacji. 
                  Nastąpiło wręczenie legitymacji sołtysa oraz tablic urzędowych z napisem 
„Sołtys”. 
 
Ad. 16. 
Radny Korczyński Marian  złożył wniosek o pilne podjęcie działań dot. zabudowania 
odcinka rowu przy przystanku autobusowym w Kostomłotach Pierwszych ul. Podmiejska  
przy sklepie Państwa Piętów. Ksero stanowi załącznik nr 13 do protokołu, oryginał 
przekazano do sekretariatu Urzędu Gminy. 
Sołtys Drogosz Czesław odczytał wniosek Mieszkańców Porzecza o wykonanie oświetlenia 
ulicznego przy ul. Rubinowej. Pismo przekazano do sekretariatu Urzędu Gminy. 
 
Ad. 17. 
Pan Stolarczyk Stanisław omawiając sprawę powiedział m.in. w 1998 r. od Gminy kupił w 
Bobrzy teren po kółku rolniczym i był to w całości teren przemysłowy. Nie wiadomo jak to 
się stało, że w obecnie obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Bobrza ten teren w ½ części jest rolny i w ½ przemysłowy i nie wolno budować się. 
Poprosił o wyjaśnienie tej sytuacji, bo wziął kredyt i chciałby budować, a nie może. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek – musimy rozeznać sytuację i zostanie przekazana 
informacja w najbliższym czasie. 
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Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – w przeszłości zaszły sytuacje i nie wiadomo skąd, 
musimy to wyjaśnić. Pan kupił mając inną wiedzę o obiekcie. Informacja będzie przekazana 
w ciągu 14 dni. 
Mieszkaniec Kostomłotów Drugich Socha Jan – w 2002 roku były składane wnioski o 
przekształcenie terenów w Kostomłotach Drugich z rolnych na budowlane jego działki i 
innych sąsiednich właścicieli działek. Wytłumaczył o które tereny chodzi, wskazując teren na 
posiadanych mapkach. Okazało się, że część terenów jest przekształcona na budowlane, a 
tylko kilka działek i to w środku jest rolnych. Chciałby budować dom a ma tylko 6 arów 
budowlanych natomiast pozostała część to tereny rolne. Z jego terenu wyznaczono drogę o 
szerokości 3m i wydawane są pozwolenia na budowę. Może zagrodzić teren i uniemożliwi ć 
sąsiadom dojazd do działek. Nie chce sporu z sąsiadami i prosi o wyjaśnienie tej sprawy i 
rozwiązanie problemu. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek powiedział, że w odpowiedzi na wniosek należało trzymać 
się zapisów w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, dlatego innej 
odpowiedzi nie mogło być. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że sprawa została 
przedstawiona do Wójtów do załatwienia i udzielenia odpowiedzi, ale bez zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie obejdzie się. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział, że trzeba podjąć działania i załatwić sprawę. 
Pani Goraj Bernarda spytała, czy uwagi złożone do wójta są rozpatrzone pozytywnie i 
kiedy będą przekazane do Rady Gminy do rozpatrzenia, chodzi o projekt miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze część IIA? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  udzielił odpowiedzi, że uwagi zostały uznane jako 
niezasadne. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek - projekt uchwały w ww. sprawie będzie przedstawiony 
Radzie Gminy do uchwalenia na następnej sesji. Projekt MPZP był wyłożony do publicznego 
wglądu i mogły być składane uwagi. 
Radny Powiatu Zdzisław Zapała powiedział, że jest członkiem dwóch komisji – 
Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej, Przeciwpowodziowej i 
Zapobiegania Innym Zagrożeniom oraz Dróg, Komunikacji i Budownictwa. Przedstawił 
informację czym dotychczas zajmowała się Rada Powiatu. Powiedział, że będzie kierował 
swe działania w sprawie dróg w Kostomłotach Pierwszych, Kostomłoty Drugie ul. Laskowa, 
Ćmińsk ul. Kobylaki, Miedziana Góra – ul. Herby i chodnik przy ul. Tumlińskiej. W miesiącu 
kwietniu br. będzie przegląd dróg powiatowych, a później dzielone środki. Będzie pilnował 
tych spraw, ale poprosił o pisanie pism z Urzędu Gminy do Powiatu w tych sprawach. 
Zwrócił się o kierowanie spostrzeżeń, zgłoszeń do Niego, bo będzie starał się o poruszać 
problemy Gminy na sesjach Rady Powiatu i posiedzeniach komisji. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek zwrócił uwagę na drogę powiatową w 
Tumlinie-Podgrodziu, woda nie schodzi do spustów tylko płynie drogą. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek poprosił o poinformowanie o terminie objazdu dróg 
powiatowych na terenie naszej Gminy, żeby mogła wziąć udział Komisja Inwestycji i 
Rozwoju Gminy.  
Sołtys Jan Picheta zwrócił się o wykonanie małego odcinka drogi koło muru oporowego, na 
łuku starej drogi w kierunku Przyjma. Na odcinku od mostu w prawo jadąc do Przyjma, na 
skręcie do Bobrzy jest mostek, część rowu jest nie przekopana i woda spływa na posesję Pana 
Sadzy. Konieczne jest uzupełnienie oświetlenia ulicznego i wymiana wodociągu z rur 
azbestowych.  
Kier. ZGK Zdzisław Zapała  powiedział, że jest zrobiony projekt tej drogi i musi być 
wykonanie zgodnie z tym projektem. Trzeba zaczekać aż będą pieniądze. Może to będzie 
wprowadzone do planu w następnym roku. 
Radny Karczewski Marcin stwierdził, że gdyby udało się wyremontować kawałek tej drogi 
to byłby łatwiejszy wjazd autokarami. 
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Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – należy wstrzymać się z uzupełnianiem oświetlenia 
ulicznego, bo chcemy modernizować oświetlenie uliczne na terenie całej gminy, żeby było 
jednolite. W chwili obecnej są dwie propozycje – możliwość częściowego sfinansowania ze 
środków unijnych lub w ramach partnerstwa prywatno-publicznego i to jest korzystniejsze. 
Sołtys Radek Zygmunt spytał, czy z pobranych opłat za śmieci Gmina może pokryć koszty 
związane z likwidacją dzikich wysypisk śmieci? 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek - można to zrobić na koszt gminy, ale Gmina musi 
wszcząć postępowanie, o ile nie będzie efektów to odpady mogą być usunięte ale przy 
pomocy mieszkańców. 
Radny Raczyński Kazimierz spytał, co zrobić z klubami sportowymi, bo otrzymane 
pieniądze wystarczą na tą rundę i w połowie na jesienną. Składa wniosek, żeby radni co 
miesiąc ze swojej diety przekazywali 200 zł na kluby sportowe natomiast szefowie po 400 zł. 
W ciągu roku byłaby to jakaś kwota. Kolejna sprawa to dzikie wysypisko śmieci koło giełdy 
w Ćmińsku na końcu ul. Wykień. Należy coś z tym zrobić, jest to teren prywatny 
niezamieszkały.  
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – kluby sportowe muszą dołożyć starań i szukać 
sponsorów. Trudno, żeby Gmina w całości finansowała działalność klubów.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że opodatkowanie jest 
dobrowolne, a wniosek radnego dotyczy pieniędzy prywatnych. 
Radny Kozieł Sławomir powiedział, że na ul. Kościelnej w Kostomłotach Drugich były stare 
lampy i świeciły się dwie, a teraz wymieniono na nowe i nic nie świeci się. Zwrócił się o 
sprawdzenie i  przywrócenie oświetlenia na tej ulicy. 
Radny Micigolski Rafał zwrócił się o wykonanie projektu chodnika dla pieszych przy ul. 
Laskowa w Kostomłotach Drugich. Głęboko wierzy, że przy wsparciu uda się to zrobić. 
Odnośnie opodatkowania się jest to piękne i szlachetne, ale są jeszcze inne kluby. Należy 
traktować wszystkich równo, żeby nie było pretensji.  
Radny Moćko Zdzisław spytał, kiedy będzie wizja lokalna na ul. Leśnej w Ciosowej w 
sprawie wykonania progu zwalniającego? 
Przewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy Emil Rutkowsk i – wiosną będzie 
objazd dróg, muszą poprawić się warunki pogodowe. Radni zostaną poinformowani o 
terminie objazdu. 
Radny Wiesław Tokar spytał, czy sołtysi mogą pobierać zaległości podatkowe? 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk odpowiedziała, że inkasenci nie mogą pobierać 
zaległości, przekazane było wyjaśnienie w tej sprawie. 
Radna Bożena Modrzejewska powiedziała, że 2 lata temu była położona nakładka asfaltowa 
w Ćmińsku ul. Podglinie, a nie wykonano rowu odwadniającego przy tej drodze. Teraz stan 
drogi jest zły, a co będzie na wiosnę. Zwróciła się o uwzględnienie prośby mieszkańców. 
Kier. ZGK Zdzisław Zapała  powiedział, że jest tam grupa ludzi i mają płoty w drodze. 
Trzeba dogadać się, żeby dobrowolnie przestawili płoty. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek spytał, czy istnieje możliwość 
zorganizowania spotkań w świetlicy wiejskiej w różnych tematach jak np. udzielanie 
pierwszej pomocy. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  - można coś takiego zorganizować, ale musi być ktoś, kto 
zająłby się organizowaniem takich spotkań. 
Sołtys Jan Picheta przekazał prośbę mieszkańców Bobrzy pracujących w soboty i niedziele, 
żeby po godz. 21.00 był kurs autobusu linii nr 9, bo obecnie nie ma czym wrócić. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – porozmawiamy indywidualnie o szczegółach, ile będzie 
chętnych. 
Radny Zdzisław Moćko spytał, czy jest drugie zabezpieczenie na linii przesyłowej 
wodociągu Miedziana Góra – Ciosowa. 
Kier. ZGK Zdzisław Zapała  udzielił odpowiedzi, że jest zabezpieczenie. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że sesje trwają długo i 
zgłaszane są sprawy, które można załatwić w inny sposób. Można składać pisma i będą 
rozpatrywane na komisjach albo problemy zgłaszać w bezpośrednich rozmowach Radny – 
Wójt. 
 
 
Ad. 18. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad, podziękował wszystkim za udział i zamknął IV sesję Rady Gminy nowej kadencji. 
 
Na tym protokół zakończono. 
  
Obrady zakończyły się o godz. 13.20. 
 
             Protokolant                            Sekretarz                       Przewodniczący Rady Gminy 
 
           Halina Żelazna                  Marcin Karczewski                            Bogusław Sobczyk 
 
        
                      
 
 
 
 


